
Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Nemojany, které se konalo dne 02. 12. 2015 v 18.00 hodin 
v zasedací místnosti Obecního úřadu Nemojany 

 
Přítomni: Miloš Němec, Václav Mikel, Zdeněk Chromý, Miroslav Jonáš, Dalibor Hlavsa, Blanka 
Halasová, Dalibor Pastorek, Karel Šmerda, Věra Ryšávková 
 
 
Zahájení zastupitelstva obce: 18.02 hodin 
Přerušení:                                       bez přerušení 
Ukončení:   20,34 hodin 
 
 
Program zasedání: 
 
1. Zahájení 
2.      Seznámení s programem 
3. Složení slibu nové členky zastupitelstva 
4. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
5. Kontrola minulého zápisu 
6. Volba starosty a místostarosty obce 
 a) Určení počtu místostarostů 
 b) Určení, které funkce budou členové zastupitelstva vykonávat jako dlouhodobě uvolnění 
 c) Určení způsobu volby starosty a místostarosty 
 d) Volba starosty 
 e) Volba místostarosty 
7. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva 
8. Volba nového předsedy kontrolního výboru 
9. Schválení rozpočtových opatření v závěru roku 2015 
10. Rozpočtový výhled 
11. Schválení rozpočtového provizoria 
12. Schválení kontrolního řádu 
13. Schválení obecně závazných vyhlášek 
14. Různé  
15. Diskuze 
16. Závěr 
 
 
Ad 1) Zahájení 
 
Místostarosta obce přivítal přítomné členy zastupitelstva obce Nemojany (dále jen ZO) a přítomné 
občany, konstatoval počet přítomných zastupitelů, usnášení schopnost ZO a oslovování bez titulů 
včetně zápisu. 
 
Ad 2) Seznámení s programem 
 
Místostarosta obce seznámil přítomné s navrženým programem zasedání ZO. Žádný ze zastupitelů 
neměl návrh na změnu či doplnění. 
 
 
Návrh usnesení č.1/11/2015 
 
ZO Nemojany schvaluje program zasedání tak, jak jej přednesl předsedající. 



 
Hlasování veřejné: přítomno: 8 členů   pro: 8        proti: 0   zdržel se: 0 
 
Usnesení č.1/11/2015 bylo přijato 
 
 
 
Ad 3) Složení slibu nové členky zastupitelstva  
 
Místostarosta obce přečetl slib a Věra Ryšávková ho stvrdila slovy „Slibuji“. 
Místostarosta obce navrhl schválení odměny pro novou členku ZO. 
 
Návrh usnesení č.2/11/2015 
 
ZO schvaluje měsíční odměnu za výkon funkce zastupitele ve výši 280,- Kč hrubého Věře Ryšávkové 
ode dne 2. 12. 2015. 
 
Hlasování veřejné: přítomno: 9 členů     pro: 9 proti: 0          zdržel se: 0 
 
Usnesení č.2/11/2015 bylo přijato 
 
 
Ad 4) Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
 
Místostarosta navrhl jako zapisovatelku Evu Hálovou a jako ověřovatele zápisu Dalibora Hlavsu a 
Karla Šmerdu. 
 
Návrh usnesení č.3/11/2015 
 
ZO schvaluje jako zapisovatelku Evu Hálovou a za ověřovatele zápisu Dalibora Hlavsu a Karla 
Šmerdu. 
 
Hlasování veřejné: přítomno: 9 členů     pro: 9    proti: 0   zdržel se: 0 
 
Usnesení č.3/11/2015 bylo přijato 
 
  
Ad 5) Kontrola minulého zápisu 
 
Kontrolou minulých zápisů byl pověřen Miroslav Jonáš, který konstatoval, že veškerá usnesení byla 
splněna. 
 
Kontrola zápisu ze dne 14. 10. 2015 
 
ZO schválilo: 
● program zasedání  
● ověřovatele zápisu Miloše Němce a Blanku Halasovou 
● cenu stočného pro rok 2016 ve výši 42,- Kč/m3 s DPH 
● plán inventur a inventarizační komise pro rok 2015 
● rozpočtové opatření č. 4,5,6,7 za období 7,8,9,10/2015 
● pronájem vymezené části obecního pozemku par.č. 1418/1, v k.ú. Nemojany, který je zapsaný na 
LV č. 10001, v KÚ pro JMK, katastrální pracoviště Vyškov, za částku 200,- Kč/ rok, za předpokladu 



úpravy pozemku zámkovou případně jinou dlažbou, jeho trvalou údržbu a vytvoření nájezdového 
pásu vedle komunikace pro parkování 1 – 2 osobních vozidel obyvatel předmětné lokality 
● měsíční odměnu za výkon funkce zastupitele p. Daliborovi Pastorkovi, ve výši 280,- Kč hrubého, 
s účinností od 1. 10. 2015 
 
ZO pověřilo: 
● starostu podepsáním nájemní smlouvy na pronájem vymezené části obecního pozemku par. č. 
1418/1 
● starostu podepsáním smlouvy se Správou a údržbou silnic JMK 
 
ZO neschválilo: 
● dodatek č. 7 ke smlouvě o dílo, která je uzavřena mezi Obcí Nemojany a „Společností Nemojany“, 
jehož předmětem bylo navýšení ceny o částku 1 188 727,83 Kč bez DPH. 
 
ZO nesouhlasilo: 
● s uzavřením smlouvy s firmou Pavel Kuběja – Empemont, Valašské Meziříčí, na servisní práce pro 
obec Nemojany na zařízení rozhlasového, výstražného a informačního systému. 
 
ZO souhlasilo:  
● s podepsáním smlouvy se Správou a údržbou silnic JMK, Právo provést stavbu II/430 Tučapy – 
Vyškov 
 
Kontrola zápisu ze dne 21. 10. 2015 
 
ZO schválilo: 
● program zasedání 
● ověřovatele zápisu Václava Mikla a Dalibora Pastorka 
● dodatek č. 7 ke smlouvě o dílo, která je uzavřena mezi Obcí Nemojany a „Společností Nemojany“, 
jehož předmětem bylo navýšení ceny o částku 1 188 727,83 Kč bez DPH. 
● dodatek č. 8 ke smlouvě o dílo, která je uzavřena mezi Obcí Nemojany a „Společností Nemojany “ 
● rozšíření usnesení č.4/2/2015 ze zasedání ZO Nemojany dne 11. 03. 2015  
● s účinností od 15. 10. 2015 panu Karlu Šmerdovi měsíční odměnu za výkon funkce zastupitele ve 
výši 280,- Kč hrubého 
 
ZO pověřilo: 
● místostarostu obce podepsáním Dodatku č. 7 ke smlouvě o dílo, která je uzavřena mezi Obcí 
Nemojany a „Společností Nemojany“ 
● místostarostu obce podepsáním Dodatku č. 8 ke smlouvě o dílo, která je uzavřena mezi Obcí 
Nemojany a „Společností Nemojany“ 
● kontrolní výbor zpracováním podkladů pro tvorbu reklamačního protokolu, který bude jako řádná 
reklamace zaslán zástupcům zhotovitele 
 
V 18,11 hodin podal Miloš Němec ZO písemnou rezignaci na funkci místostarosty obce Nemojany. 
Současně požádal ZO o vyjádření k jeho pozici předsedajícího jednání ZO, případně ke zvolení nového 
předsedajícího. 
 
ZO se dohodlo, že předsedajícím jednání ZO zůstane Miloš Němec. 
 
Ad 6) Volba starosty a místostarosty obce  
 
a) Určení počtu místostarostů 



Předsedající navrhl, aby ZO volilo pouze jednoho místostarostu. Zastupitelé dostali možnost se 
k návrhu před hlasováním vyjádřit. Jiný návrh nebyl předložen. 
 
Návrh usnesení č.4/11/2015 
 
ZO schvaluje volbu jednoho místostarosty. 
Hlasování veřejné: přítomno: 9 členů  pro: 9          proti: 0   zdržel se: 0 
 
Usnesení č.4/11/2015 bylo přijato 
 
b) Určení, které funkce budou členové ZO vykonávat jako dlouhodobě uvolnění (§71 zákona o 
obcích). 
Předsedající navrhl, aby funkce místostarosty byla vykonávána jako uvolněná ve smyslu §71 zákona o 
obcích. Zastupitelé dostali možnost se k návrhu před hlasováním vyjádřit. Jiný návrh nebyl předložen. 
  
Návrh usnesení č. 5/11/2015 
 
ZO v souladu s §84 odst. 2 písm. k) zákona o obcích určuje, že pro výkon funkce místostarosty obce 
bude člen ZO dlouhodobě uvolněn. 
 
Hlasování veřejné: přítomno: 9 členů   pro:9        proti:0  zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 5/11/2015 bylo přijato 
 
c) Určení způsobu volby starosty a místostarosty 
Předsedající konstatoval, že nestanoví-li ZO jinak, probíhá volba starosty a místostarosty veřejným 
hlasováním. Případnou změnu způsobu hlasování musí schválit zastupitelstvo. Zastupitelé dostali 
možnost se ke způsobu hlasování vyjádřit. Návrh jiného způsobu volby nebyl předložen. 

Předsedající upozornil, že nejdříve bude volen starosta a po jeho zvolení, případně po nezvolení 
žádného kandidáta bude následně volen místostarosta. O jednotlivých navržených kandidátech bude 
hlasováno v pořadí, v jakém byli navrženi, přičemž po platném zvolení prvního kandidáta již nebude 
v hlasování o dalším kandidátovi pokračováno. 

Volba starosty 

Předsedající vyzval členy ZO k podávání návrhů na funkci starosty. Byly podány následující návrhy: 

Návrh č. 1 : Člen ZO Dalibor Hlavsa navrhl do funkce starosty pana Miloše Němce. 

Zastupitelé dostali možnost se k návrhům před hlasováním vyjádřit a sdělit svá stanoviska. Žádné 
stanovisko ani další návrh nebyly předloženy. 

 

Návrh usnesení č. 6/11/2015 
 
ZO volí starostou obce pana Miloše Němce. 
 
 
Hlasování veřejné: přítomno: 9 členů   pro:8        proti:0  zdržel se: 1 (N.M.) 
 
Usnesení č. 6/11/2015 bylo přijato 



Volba místostarosty 

Předsedající vyzval členy ZO k podávání návrhů na funkci místostarosty. Byly podány následující 
návrhy: 

Návrh č. 1: Člen ZO Dalibor Pastorek navrhl do funkce místostarosty pana Karla Šmerdu. 

Návrh č. 2: Člen ZO Zdeněk Chromý navrhl do funkce místostarosty pana Miroslava Jonáše. 

Jiný návrh nebyl podán. 

Zastupitelé dostali možnost se k návrhům před hlasováním vyjádřit a sdělit svá stanoviska.  

Zastupitel Karel Šmerda se vyjádřil, že děkuje, ale myslí si, že působil ve funkci již dlouho, a tudíž 
nominaci na funkci místostarosty nepřijímá. 

Zastupitel Miroslav Jonáš se vyjádřil, že nominaci přijímá a je připraven k práci na obecním úřadě a je 
ochoten i vypomáhat při práci po obci. 

Návrh usnesení č. 7/11/2015 
 
ZO volí místostarostou obce pana Miroslava Jonáše. 
 
 
Hlasování veřejné: přítomno: 9 členů   pro:5         proti:3 (D.H.; D.P.; V.R.)  zdržel se: 1 (M.J.) 
 
Usnesení č. 7/11/2015 bylo přijato 
 
Ad 7) Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva 
 
Předsedající předal slovo zastupitelce Blance Halasové. 
Blanka Halasová sdělila, že vzhledem k tomu, že předsedové obou výborů mají schváleny odměny 
platným usnesením č. 13/1/2014 a zastupitelé platným usnesením č.14/1/2014, bude v tomto bodě 
řešena pouze odměna neuvolněnému starostovi obce. Předala slovo paní Pěčkové, účetní obce, aby 
seznámila ZO s možnostmi odměňování. 
Pěčková Jitka uvedla, že neuvolněnému členu zastupitelstva obce, který vykonává funkci starosty, 
může být poskytnuta odměna až do výše 0,6 násobku výše měsíční odměny stanovené podle přílohy 
č. 1 k Nařízení vlády č. 37/2003 Sb., v platném znění, pro uvolněného člena zastupitelstva obce, který 
vykonává funkci starosty. Jedná se o základní částku 28 385 Kč + příplatek podle počtu obyvatel ve 
výši 1 350 Kč na každých 100 obyvatel. 
 
Zastupitelka Blanka Halasová navrhla odměnu konkrétní částkou, a to 11 000,- Kč hrubého. 
Žádný jiný návrh nebyl. 
 
Návrh usnesení č. 8/11/2015 
 
ZO v souladu s §72 a §84 odst. 2 písm. n) zákona o obcích stanoví odměnu za výkon funkce starosty 

jako neuvolněného člena zastupitelstva obce, konkrétní částkou ve výši 11 000,- Kč měsíčně 

hrubého. Odměna bude poskytována ode dne 2. 12. 2015. 

 
 
 



Hlasování veřejné: přítomno: 9 členů   pro: 8         proti: 0  zdržel se: 1 (M.N.) 
 
Usnesení č. 8/11/2015 bylo přijato 
 
Slovo přebírá zpět předsedající Miloš Němec. 
 
Miroslav Jonáš se vzdává funkce předsedy kontrolního výboru. 
 
Ad 8) Volba nového předsedy kontrolního výboru 
 
Předsedající vyzval členy ZO k podávání návrhů na funkci předsedy kontrolního výboru. 

Byly podány následující návrhy: 

Návrh č. 1:  Člen ZO Miroslav Jonáš navrhl do funkce předsedy kontrolního výboru Dalibora Pastorka. 

Jiný návrh nebyl podán. 

Zastupitelé dostali možnost se k návrhu vyjádřit.  

Zastupitel Dalibor Pastorek se vyjádřil, že by rád tuto funkci přijal, ale vzhledem k tomu, že má velké 
pracovní vytížení, není toto možné. 

Jelikož nebyly učiněny jiné návrhy, volba předsedy se přesouvá na další zasedání ZO a do té doby 
pracuje kontrolní výbor jako dvoučlenný. 

Ad 9) Schválení rozpočtových opatření v závěru roku 2015 

Účetní obce Jitka Pěčková přednesla návrh, aby za rozpočtová opatření č. 8 za 11/2015 a č. 9 v závěru 
roku 2015, které bude nezbytné provést jak v oblasti příjmů, tak i výdajů, zodpovídal starosta obce. 
Provedené úpravy budou předloženy ZO na nejbližším zasedání. 

 

Návrh usnesení č. 9/11/2015 
 
ZO předběžně schvaluje provedení rozpočtového opatření č. 8 za 11/2015 a č. 9 v závěru roku, 

které bude nutné provést jak v oblasti příjmů, tak i výdajů.  Provedené úpravy, za které zodpovídá 

starosta obce, budou předloženy ZO na nejbližším zasedání. 

Hlasování veřejné:  přítomno 9 členů:    pro: 9    proti: 0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 9/11/2015 bylo schváleno. 

 

Ad 10) Rozpočtový výhled 

Každoročně se v závěru roku provádí rozpočtový výhled, který je pomocným nástrojem územního 

samosprávného celku pro střednědobé finanční plánování. Předběžně byl stanoven následující výhled 

na dobu 5 let. 

 



Účetní obce Jitka Pěčková přečetla rozpočtový výhled na roky 2016 -2020. 

Miloš Němec navrhuje doplnění do roku 2018 - výstavba hřiště vedle OÚ Nemojany v závislosti na 

dotacích.  

 
Návrh usnesení č. 10/11/2015 
 
ZO Nemojany schvaluje rozpočtový výhled na roky 2016 – 2020 s doplněním. 
 
Hlasování veřejné: přítomno: 9 členů   pro: 9        proti: 0     zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 10/11/2015 bylo přijato. 
 
 
Ad 11) Schválení rozpočtového provizoria 
 
V souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, v platném 

znění, část třetí, §13, stanovilo ZO pro hospodaření obce následující pravidla rozpočtového provizoria 

platná v roce 2016. Obec bude hospodařit tak, aby zajistila plynulé hospodaření obce a jí zřízených 

organizací – základní a mateřská škola a obecní knihovna a dále aby pokryla náklady související 

s provozem ČOV a kanalizace Nemojany. Finanční prostředky budou čerpány na nejnutnější provozní 

výdaje přibližně ve výši roku 2015. Mírný nárůst v počátku roku bude u odměn členů zastupitelstev, a 

to z důvodu proplacení odchodného odstoupivšího starosty. Rozpočtové příjmy a výdaje uskutečněné 

v době rozpočtového provizoria se stanou příjmy a výdaji rozpočtu po jeho schválení.  

Návrh usnesení č. 11/11/2015 
 
ZO schvaluje následující pravidla rozpočtového provizoria na rok 2016, kterými se bude řídit do 

schválení rozpočtu na rok 2016: 

Rozpočtové provizorium se stanoví následovně: 

Obec bude hospodařit tak, aby zajistila plynulé hospodaření obce a jí zřízených organizací – 

základní a mateřská škola a obecní knihovna a dále aby pokryla náklady související s provozem ČOV 

a kanalizace Nemojany. Finanční prostředky budou čerpány na nejnutnější provozní výdaje 

přibližně ve výši roku 2015. Mírný nárůst v počátku roku bude u odměn členů zastupitelstev, a to 

z důvodu proplacení odchodného odstoupivšího starosty. Rozpočtové příjmy a výdaje uskutečněné 

v době rozpočtového provizoria se stanou příjmy a výdaji rozpočtu po jeho schválení.  

 
Hlasování veřejné: přítomno: 9 členů   pro: 9        proti: 0     zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 11/11/2015 bylo přijato. 
 

 

 
 
 



Ad 12) Schválení kontrolního řádu 
 
Blanka Halasová seznámila přítomné se základními informacemi kontrolního řádu. Zastupitelé jej měli 
možnost prostudovat předem. 
 
Zastupitelka Věra Ryšávková navrhla jiné formulování věty  
Znění – při následné kontrole je nutné zkontrolovat stav odstranění nedostatků. 
 

Návrh usnesení č. 12/11/2015 

ZO schvaluje Kontrolní řád obce Nemojany tak, jak byl předložen a s navrženým doplněním. 

Hlasování veřejné:  přítomno 9 členů:    pro: 9   proti: 0   zdržel se:  0 

Usnesení č. 12/11/2015 bylo schváleno. 

 

Ad 13) Schválení Obecně závazných vyhlášek 

a) OZV 2/2015 – o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem na území obce Nemojany. 

b) OZV 3/2015 – o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 

c) OZV 4/2015 – o místním poplatku z ubytovací kapacity 

d) OZV 5/2015 – o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, využívání a 

odstraňování komunálních odpadů 

Předsedající seznámil přítomné se základními informacemi k těmto OZV, zastupitelé je měli možnost 

prostudovat předem. O změnách, které byly dodatečně provedeny, předsedající přítomné zastupitele 

informoval. Žádné jiné návrhy nebo doplnění vyhlášek nebylo předloženo. 

Návrh usnesení č. 13/11/2015 

ZO schvaluje OZV 2/2015 – o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání 
a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem na území obce Nemojany. 
 
Hlasování veřejné:  přítomno 9 členů:    pro:  9  proti:  0 zdržel se:  0 

Usnesení č. 13/11/2015 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. 14/11/2015 

 ZO schvaluje OZV 3/2015 – o místním poplatku za užívání veřejného prostranství. 

Hlasování veřejné:  přítomno 9 členů:    pro:  9  proti:   0 zdržel se:  0 

Usnesení č. 14/11/2015 bylo schváleno. 



Návrh usnesení č. 15/11/2015 

ZO schvaluje OZV 4/2015 – o místním poplatku z ubytovací kapacity. 

Hlasování veřejné:  přítomno 9 členů:    pro:  9  proti:   0 zdržel se: 0 

Usnesení č. 15/11/2015 bylo schváleno. 

 

 
Návrh usnesení č. 16/11/2015 

ZO schvaluje OZV 5/2015 – o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, 

přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. 

Hlasování veřejné:  přítomno 9 členů:    pro:  9  proti:   0 zdržel se: 0 

Usnesení č. 16/11/2015 bylo schváleno. 

 

Ad 14) Různé 

● změna usnesení 

Vzhledem k tomu, že kontrolou bylo zjištěno pochybení v datu schválení vyplacení odměny novým 
zastupitelům Daliborovi Pastorkovi a Karlu Šmerdovi (odměnu nelze vyplatit zpětně, ale nejdříve od 
data konání ZO, na něm došlo ke schválení odměny) je navržena změna usnesení č. 8/9/2015 
následovně: 

ZO schvaluje měsíční odměnu za výkon funkce zastupitele ve výši 280,- Kč hrubého Daliborovi 
Pastorkovi ode dne 14. 10. 2015 

a změna usnesení č. 7/10/2015 následovně: 

ZO schvaluje měsíční odměnu za výkon funkce zastupitele ve výši 280,- Kč hrubého Karlu Šmerdovi 
ode dne 21. 10. 2015 

Finančně dořeší účetní obce Pěčková Jitka 

Návrh usnesení č. 17/11/2015 

ZO mění text usnesení č. 8/9/2015 ze dne 14.10.2015 následovně:   

ZO schvaluje měsíční odměnu za výkon funkce zastupitele ve výši 280,- Kč hrubého Daliboru 

Pastorkovi ode dne 14.10.2015 

Hlasování veřejné:  přítomno 9 členů:    pro:  8  proti: 0  zdržel se: 1 (D.P.) 

Usnesení č. 17/11/2015 bylo schváleno. 

 

 



Návrh usnesení č. 18/11/2015 

ZO mění text usnesení č. 7/10/2015 ze dne 21.10.2015 následovně:   

ZO schvaluje měsíční odměnu za výkon funkce zastupitele ve výši 280,- Kč hrubého Karlu Šmerdovi 

ode dne 21.10.2015 

Hlasování veřejné:  přítomno 9 členů:    pro: 8   proti:   0 zdržel se: 1 (K.Š.) 

Usnesení č. 18/11/2015 bylo schváleno. 

 

● změna složení povodňové komise 

V důsledku rezignace starosty obce Jana Bednáře je nutná změna složení povodňové komise, jejímž 

předsedou ze zákona musí být starosta obce. 

Předsedající Miloš Němec navrhl následující složení: 

Předseda PK:  Miloš Němec 

Místopředseda PK: Václav Mikel 

Členové PK:  Miroslav Jonáš, Miroslav Haška, Dalibor Hlavsa 

Zastupitelé dostali možnost se k návrhu složení komise před hlasováním vyjádřit. Jiný návrh nebyl 

předložen. 

Návrh usnesení č. 19/11/2015 

ZO ruší usnesení č. 9/1/2015 ze dne 18.2.2015 a nahrazuje jej následovně: 

ZO schvaluje zřízení povodňové komise v tomto složení: předseda: Miloš Němec, místopředseda: 

Václav Mikel, členové: Miroslav Jonáš, Miroslav Haška, Dalibor Hlavsa. 

Hlasování veřejné:  přítomno 9 členů:    pro:  8  proti:  0 zdržel se: 1 (D.H.) 

Usnesení č. 19/11/2015 bylo schváleno. 

 

● žádost RNDr. Petra Ryšávky o změnu užívání hospodářského objektu 

Miloš Němec seznámil zastupitele s žádostí pana RNDr. Petra Ryšávky o změnu užívání 

hospodářského objektu na mísírnu probiotických směsí. Vysvětlil, jaký bude vznikat odpad, jakým 

způsobem bude likvidován, jak bude objekt napojen na kanalizaci a podal další zjištěné informace 

např., že sídlo firmy nebude v obci Nemojany, že vzniknou 1 – 2 pracovní místa, která hodlá pan 

Ryšávka obsadit občany Nemojan aj. Žádal o vyjádření zastupitelů k dané žádosti. Sám za sebe 

navrhoval žádosti vyhovět, ale dořešit vypouštění odpadních vod do septiku sousedů – povolení. 

Zastupitelé se přiklonili k tomuto vyjádření. 



 

● informace o odpovědi HABAU k reklamaci 

Miloš Němec sdělil, že kontrolní výbor zpracoval podklad pro reklamaci před stanoveným datem. Po 

dalším zpracování byla odeslána reklamace firmě HABAU. Firma některé závady uznala a některé 

nerespektuje – vše s odkazem na předávací protokol (stavba byla řádně předána a starostou obce 

byla bez připomínek převzata).  

K odstranění uznaných závad by mělo dojít do 30. 4. 2016 v případě příznivých klimatických 

podmínek. V dřívější době to nebude možné z důvodu, že není kapacita obaloven (oprava cest – do 

výběrového řízení se nepřihlásila žádná firma). 

Zastupitelé se vyjádřili, že souhlasí se stanoveným termínem (zima odhalí další nedostatky). 

● energetická náročnost budov –  průkaz energetické náročnosti budovy ZŠ a OÚ 

Miloš Němec informoval, že od 1. 7. 2015 je nutné průkazy mít a navrhuje nechat jej do konce roku 

zpracovat pro obecní úřad;  školu nechat zaměřit s tím, že průkaz bude vypracován v roce příštím. 

Zastupitelstvo souhlasí s realizací tak, jak byla navržena. 

 

Ad 15) Diskuze 

B. Košťálová – proč nesvítí stromeček u školy, kdo bude opravovat světla? 

M. Němec odpověděl: stromeček u školy bude svítit – zajistí pan Kramář ve spolupráci s panem 

Pěčkem. Hlavní stromeček bude slavnostně rozsvícen u kapličky ve středu 9. 12. 2015. Světla zatím 

nemá kdo opravovat – pan Šulc zemřel a pan Šašinka již nebude jezdit, je předběžná dohoda 

s Jakubem Dvouletým. 

V. Pelc – v Brance nesvítí světlo již půl roku 

Z. Holcman – jak se daří napojování lidí na novou kanalizaci ve vztahu k dotaci? 

M. Němec odpověděl: nyní je napojeno cca 60 %, možná i víc, jelikož někteří se napojovali i nelegální 

cestou. 

J. Bednářová – jak je mostek za naší zahradou, tak je tam nelegální skládka. Nevím, komu pozemek 

patří a zda je v k. ú. Nemojany. Mělo by se s tím něco dělat. 

Z. Chromý odpověděl: pozemek patří ČD a je v katastru Nemojan. 

M. Němec – bude zasláno upozornění ČD, ale to je vše, co proto můžeme udělat. 

J. Stibor – vyjadřuji se i za občany naší ulice – výkopy nejsou zhutněné a od pondělí jezdí i přes zákaz 

velmi těžká auta na Chobot, nová cesta bude celá zničená. 

M. Němec – již jsem byl občany Branky dotazován, oslovil jsem paní Hlavsovou, která mi posléze 

sdělila, že je tam nový řidič, který se spletl a krátil si tak cestu. Vím o tom a řeším to. 



J. Stibor – vše špatně udělané, u každé přípojky se drží voda. 

M. Němec odpověděl: Jednoznačný argument pro HABAU – jezdí tam auta, můžeme si za to sami. 

J. Stibor – rošty jsou špatně osazeny, jezdí tam spousta dětí, brzy se někomu něco stane. 

M. Němec odpověděl:  Řešíme nákupy roštů, ale není jednoduché je sehnat. 

R. Hlavsová – jak pokračuje jednání s Povodím Moravy? 

M. Němec odpověděl: pořád stejné, potok vybagrují, ale je problém s uložením. Pokud se nenajde 

místo k uložení, tak jedině nechat udělat rozbor a vozit na EKO skládky, což by stálo cca 100 000,- Kč. 

Nevím, ale myslím si, že by tohle finančně neprošlo, jelikož to není naše povinnost, ale Povodí 

Moravy. O jednom místě na uložení bychom věděli, ale to by se nelíbilo občanům. 

R. Vondrka – o které místo se jedná? 

M. Němec odpověděl: směrem na Račice. 

L. Hašková – u čističky se budou kácet stromy a u nás ne. Jsou tam tři obrovské stromy a jsou 

nebezpečné. 

M. Němec odpověděl: budeme uhánět Povodí Moravy 

Z. Chromý – bude se oplocovat čerpací stanice? 

M. Němec odpověděl: je to jen na nás, já jsem pro oplocení a i vybudování přístřešku na jeřáb. 

R. Hlavsová – mohla bych slyšet přesnější termín zabezpečení dveří do školy? 

M. Němec odpověděl: nezbytná bezpečnostní opatření budou v rozpočtu příštího roku, jsem taky 

nakloněn schůzce s vedením školy. 

Ad 16) Závěr 

Předsedající M. Němec poděkoval všem přítomným i zastupitelům za účast. 

 
Zapsala Eva Hálová 
Zápis vyhotoven dne 08. 12. 2015 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
Karel Šmerda                      ………………………………………………………… 
 
Dalibor Hlavsa                               ………………………………………………………… 
 
 
 
                                 
Ing. Miloš Němec, starosta obce             ………………………………………………………….   



 
 
 
 
 
 


